
 

Formandens beretning ved Vejen Miniby’s Generalforsamling 
i Vejen Hallen onsdag 12. august 2020 
 

 
Sidste generalforsamling var den 12. marts 2019 og på grund af coronakrisen er det først nu - 
- vi kan afholde generalforsamling for 2020. 

 
Lad os begynde med at rejse os og en kort stund mindes vores gode kollega Henning Madsen. 

Æret være hans minde. 
 
Forløbet af vore aktiviteter på Knudevejen og andre steder er som følger: 

 
Vi har haft Åbent Hus-arrangementer i Minibyen den 2. juni, 7. juli og 4. august. 

Og det viste sig, at med hensyn til gæster, der mødte frem, var 4. august den bedst valgte dato. 
 
Vi har haft en ung mand i et arbejdsforløb efter aftale med en kommunal institution. 

 
Vi har ved forsøg udsat murstenene for længere tørring - 28 dage - i specielt skab med blæser - 

-  og brændt dem hårdere. 
 
Der er trængt regnvand ind i husene - Brugsforeningen f. eks. 

Der er blevet eksperimenteret med vandglas som beskyttelse af murstenene. 
Og er blevet mere opmærksomme på det nyttige i at åbne vinduer og døre for gennemtræk. 

 
Der har været festlige sammenkomster - 
- med besøg på Julemuseet og spisning på Skovpavillonen i Holsted - den 22. august. 

Gløgg og Æbleskiver i Frokoststuen på Knudevejen den 10. december. 
Og 26. februar 2020 var der stor tilslutning til  Vinterfrokosten på Værkstedet. 

 
Journalist Astrid Jørgensen har skrevet en god artikel i Jydske Vestkysten. 
 

For at forbedre økonomien ansøgte vi om at deltage i et 'Ren Natur'-projekt. 
Der var 3.000 kr.at tjene. Men det blev ikke til noget. 

Så er der ansøgt om en kommunal donation iflg. §18. Tilskud til kursus i pc/printer-behandling. 
Det blev afvist med begrundelsen bl.a., at vi ikke var sociale nok. 

En misopfattelse som formanden i klare vendinger gjorde den kommunale instans opmærksom på. 
Holger har kontaktet Davidsen med henblik på genoptagelse af tidligere tiders velvillighed. 
De har ikke svaret. 

Casper Rasmussen, Vejen Kommune har vi haft fin kontakt med. 
Men et projekt - med en vis belønning - til Genforeningsfest i Skibelund Krat - 

- blev annulleret p. gr. af corona’en.  
Men bygningen af en ”mur” til gennembrydning - som metafor for 1920 -  
- kan muligvis gennemføres ved en erstatning for Genforeningsfesten i år - næste år. 

 
På grund af coronavirus / covid-19 var Minibyen på Knudevejen lukket 13. marts til 18. maj. 

Og Generalforsamling planlagt til 17. marts blev ligeledes udsat.  
 
Richard, Tage og Elon har været plaget af sygdom og uheld. 

Men Richard er tilbage på Værkstedet igen, Tage er tilstede i dag og med Elon går det fremad. 
 

Jeg meddelte 3. september 2019, at jeg ønsker at fratræde som formand for foreningen - 
- men vil fortsætte indtil en anden løsning er fundet. 
 

 
Anne Grete Schlünssen 

 
 


